

At 11:05 o'clock a.m. it was agreed that the Committee adjourn until 3:30 o'clock p.m. this afternoon.

AFTERNOON SITTING

(3)

The Legislative Committee on Bill C-8, An Act to amend the Department of Labour Act, met at 3:32 o'clock p.m. this day, in room 371 West Block, the Chairman, Gilbert Parent, presiding.

Members of the Committee present: Warren Allmand, Ron Fisher, Ken James, Allan Koury, George Proud, Jacques Vien.

In attendance: From the Office of the Law Clerk: Louis-Philippe Côté, Counsel. *From the Library of Parliament Research Branch:* Kevin Kerr, Research Officer.

Witnesses: From the Canadian Labour and Productivity Centre: Maryantonett Flumian, Chief Executive Officer, Andrew Sharpe, Manager, Research Support Services. *From the Canadian Council on Social Development:* Valerie Sims, Director of Research, David Ross, Counsel.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Wednesday, May 17, 1989, relating to Bill C-8, An Act to amend the Department of Labour Act (*see Minutes of Proceedings, (Wednesday, May 31, 1989), Issue No. 1*).

Maryantonett Flumian, Valerie Sims and David Ross, in turn, made opening statements and, with the other witness, answered questions.

At 4:56 o'clock p.m., it was agreed,—That the Committee adjourn to the call of the Chair.

J.M. Robert Normand
Clerk of the Committee

À 11 h 05, le Comité convient de s'ajourner jusqu'à 15 h 30 aujourd'hui.

SÉANCE DE L'APRÈS-MIDI

(3)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-8, Loi modifiant la Loi sur le ministère du Travail, se réunit aujourd'hui à 15 h 32 dans la pièce 371 de l'Édifice de l'Ouest sous la présidence de Gilbert Parent (*président*).

Membres du Comité présents: Warren Allmand, Ron Fisher, Ken James, Allan Koury, George Proud, Jacques Vien.

Aussi présents: Du Bureau du légiste: Louis-Philippe Côté, conseiller. *Du Service de recherches de la Bibliothèque du Parlement:* Kevin Kerr, attaché de recherche.

Témoins: Du Centre canadien du marché du travail et de la productivité: Maryantonett Flumian, Chef de la direction; Andrew Sharpe, Gestionnaire, Service de soutien à la recherche. *Du Conseil canadien de développement social:* Valerie Sims, Directrice de la recherche; David Ross, Conseiller.

Le Comité reprend l'examen de son ordre de renvoi du mercredi 17 mai 1989 concernant le projet de loi C-8, Loi modifiant la Loi sur le ministère du Travail (*Voir les Procès-verbaux (du mercredi 31 mai 1989), fascicule n° 1*).

Maryantonett Flumian, Valerie Sims et David Ross font chacun une déclaration préliminaire et, avec les autres témoins, répondent aux questions.

À 16 h 56, il est convenu,—Que le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité
J.M. Robert Normand